
Styrelsemöte: 7/11/2023

Mötets öppnande: 18:15

Närvarande: Henrik S, Anna G, Lisa E, Elin E, Ingrid E, Sara, Bashir T

Mötet öppnas av Henrik som drar dagordningen.

Ordförande: Henrik

● Kommunen har haft synpunkter på kvalitetsarbetet vi har. Henrik går igenom vårt
dokument om egenkontroll och skyldigheter, uppdaterar vissa punkter och förtydligar
ansvaret samt vilka personer som har till uppgift att se till att arbetet utförs och
uppdateras.

● Henrik utför en kurs i ‘’nationellt kvalitetssystem för ökad kvalitet och likvärdighet’’

Vice Ordförande: Sara

● Tar upp frågan om GDPR och hur det har fungerat

Ekonomiansvarig: Gustav

● Ej närvarande. Har framkommit att Gustav vill att vi diskuterar lönerna. Var god se
personalansvariges text nedan.

Föreståndare: Anna G

● Många i personalen och barngruppen är och har varit sjuka. Personalen har lyft frågan om
borttagen karensdag inte bara bör gälla för magsjuka med tanke på hur utsatt personalen
är, svårt hålla avstånd osv. Är även låg sjukfrånvaro överlag bland personalen. Ska
diskuteras inom styrelsen och om ändring ska AC-kontoret kontaktas så det blir rätt i
löneutbetalningen. Kommer bli ny kontaktperson på AC-kontoret, Jenny, då nuvarande
ska gå i pension.

● Hemsidan behöver uppdateras avseende rätt till tillsynsbehov när förskolan är stängd för
studiedagar, kvalitets eftermiddagar vilket vi är skyldiga att ordna på annan förskola vid
behov.

Personalansvarig: Elin

● Pappren som rapporteras in till Folksam är inrapporterade nu för 2021-22.
Oro i personalen för att det saknas rapportering för vissa perioder, om det påverkar vad
som avsatts till pensionen. För att klargöra vad som gäller kommer Henrik kontakta
Folksam för att få klarhet i att det gått rätt till så att personalen inte drabbas.

● Löner: Vi planerar en generell ökning på 5,1 % för samtliga barnskötare. Vi vill gärna ha
så höga löner som möjligt. Samtidigt måste vi ha marginal för evt.
långtidssjukskrivningar, anställning av personal med legitimation och förmodligen högre
lön. Anna har utfört en jämförelse mellan oss och andra i kommunen och vi ligger något



lägre än genomsnitt men vi har tyvärr inte all statistik statistik kring lönerna och
förklaringen till varför vissa personer har högre lön än vår personal. Elin och Gustav
återkommer med förslag på de nya lönerna.

Materialansvarig: Lisa

● Höströj. Vi träffas gärna 8:30 för att förbereda oss. Det har tidigare uppmärksammats att
folk går därifrån före tidens slut. Lisa har kontaktat Fremia och inväntar deras
återkoppling. Lisa har även köpt liggunderlag.

Sekreterare: Bashir

● Folksam har skickat papper på att man fortsatt saknar inrapportering och löner. Detta är
redan utfört och kontrollen med Folksam bekräftar att de nya siffrorna finns.

● Vi behöver uppdatera samtyckesblanketten om lagring av persondata enligt GDPR. Lisa
ska kontakta en sakkunnig om ämnet och återkoppla om hur vi kan gå tillväga och
försöka hitta en lösning för blanketter och lagring av data.

IT-ansvarig

● Ingrid har försökt fördjupa sig kring elektromagnetisk strålning med tanke på inköp av
nya IT material och telefonabonnemang.

Övriga frågor:

● Inga övriga frågor diskuterades.

Mötet avslutas: 20:10


